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CONSILIUL LOCAL GIURGIU 
 

 

 

 

 

P R O C E S  - V E R B A L 
încheiat astăzi, 21  august  2015, 

 în şedinţa ordinară a Consiliului Local 

 
 

 Lucrările şedinţei încep la ora 10
00

 în prezenţa a 17 consilieri din numărul total al 

membrilor Consiliului. 

 Prin Dispoziţia nr.1621 din 14 august 2015 consilierii au fost invitaţi la şedinţa 

ordinară a Consiliului local din data 21 august 2015, ora 10
00

, care are loc în sala de 

şedinţe proprie din strada Bucureşti, nr.49-51. 

  

Prezenţi:  

       

1. Oprişan Gigi 

2. Dinu Ionel 

3. Truică Liliana 

4. Ilie Clement 

5. Ciulacu Mirela 

6. Badea Ionuţ 

7. Gâdea Gheorghe 

8. Preda Petronela Daniela 

9. Măroiu Marian 

10. Vladu Alexandru 

11. Pârlea Victor Constantin 

12. Spoială Slav Gheorghe 

13. Ciobanu George Daniel 

14. Bălănean Viorel  

15. Popazu Liviu 

16. Dinu Cristina Elena 

17. Cepraga Cornel Sorin 

18. Cioacă Ionuţ 

 

Absenţi: 

1. Cartojan Dan Liviu 

 

 

Preşedinte de şedinţă este domnul Dinu Ionel, ales prin H.C.L. nr.212 din 28  mai 

2015. 
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Domnul consilier Dinu Ionel:  Bună ziua, stimaţi colegi! Domnul primar are un 

anunţ de făcut. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnilor consilieri, după cum aţi observat, în sală 

avem o pată de culoare deschisă, s-a scăzut media de vârstă în Consiliu. Este vorba de 

Filiala de Cruce Roşie, echipa Sanitarii Pricepuţi din cadrul Filialei de Cruce Roşie din 

municipiul Giurgiu. Tineri şi frumoşi şi talentaţi, care au obţinut premiul I la faza 

naţională a Concursului „Sănătate şi Prim Ajutor – Sanitarii Pricepuţi” de la Buzău. 

Filiala de Cruce Roşie a cam câştigat tot ce se putea câştiga la nivel naţional şi la nivel de 

seniori şi juniori, dar este pentru prima dată când se întâmplă acest lucru. Aceşti tineri, 

tinere frumoase, cred că aveau şi un băiat, dar nu-l mai au, au terminat cu media generală 

10 la toate competiţiile şi lucrul acesta merită aplaudat, merită felicitat şi remarcat. 

Aş vrea să le mulţumim, să îmi permiteţi ca în numele Consiliului Local şi al 

Primăriei Municipiului Giurgiu, să-i invităm aici în faţă şi să le acordăm o diplomă de 

merit. Şi aş vrea să dau şi citire: diplomă de merit domnişoarei Dală Oană, Ion Adina,  

Dumitru Iulia, Grama Antonia şi Creţu Cătălina. Totodată, aceeaşi diplomă de merit o 

primeşte şi Filiala de Cruce Roşie Giurgiu, doamna, fost consilier, Măcelaru Liliana, cu 

mulţumirile şi felicitările pentru faptul că aţi concurat şi aţi câştigat acest concurs. Dar, nu 

numai acest lucru ne bucură pe noi, ne bucură că aţi reprezentat cu cinste municipiul 

Giurgiu şi pentru asta meritaţi toate aprecierile celor de faţă. Vă mulţumim mult de tot! 

Doamna Măcelaru Liliana: Vă mulţumim şi noi, şi aş vrea să precizez că această 

olimpiadă naţională de prim ajutor este cel mai longeviv concurs - 53 de ani şi este 

organizat de patru ministere: Ministerul Educaţiei Naţionale, Ministerul Sănătăţii, 

Ministerul de Interne şi Societatea Naţională de Cruce Roşie din România. În ultimii 25 

de ani, Giurgiu a fost în primele cinci locuri şi avem 18 campionate naţionale terminate 

pe locul I, iar aceste fete, eleve ale Colegiului Naţional Ion Maiorescu şi-au sacrificat 

jumătate din vacanţă pentru acest concurs naţional, au muncit foarte mult, în jur de 6 ore 

zilnic la sediul Crucii Roşii Giurgiu şi merită să ne mândrim noi, Giurgiu, cu aceşti elevi. 

Vă mulţumim, încă o dată! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Domnule secretar, întrunim condiţiile pentru a intra 

în dezbatere? 

Domnul secretar Roşu Petre: Sunt prezenţi 17 consilieri, şedinţa este constituită 

legal. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot procesul verbal al şedinţei ordinare din 

data 29 iulie 2015. Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Supun la vot procesul verbal al şedinţei extraordinare din data 06 august 2015. 

Cine este pentru? Împotrivă? Abţineri?  

Se aprobă, în unanimitate. 

Trecem la votarea ordinii de zi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte, dacă îmi permiteţi, la ordinea 

de zi pe care o aveţi, aş vrea să mai adăugaţi două puncte pe ordinea de zi: 1- privind 

aprobarea studiului de oportunitate pentru delegarea gestiunii serviciului de salubritate în 

municipiul Giurgiu conform anexei nr.1.  
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A venit şi domnul consilier Măroiu Marian – ora 10
16

. 

Este o procedură care trebuie încheiată. Noi am făcut procedura şi dvs. aţi aprobat 

caietul de sarcini pentru licitaţia publică în vederea delegării sesiunii serviciului de 

salubritate. Acum trebuie să aprobăm studiul de oportunitate în vederea delegării 

acestuia, înainte de licitaţia propriu zisă. 

Cel de-al doilea punct pe ordinea de zi: se aprobă bugetul de împrumuturi interne, 

o modificare care o aveţi la mapă, se aprobă bugetul de împrumuturi interne pe anul 2015 

în sumă de 5 milioane 800 de mii lei şi a listei de investiţii aferente. Este vorba de acel 

credit de trezorerie în baza Ordonanţei nr.2, credit de trezorerie pentru asigurarea 

cofinanţării proiectelor cu finanţare naţională sau europeană. Este o facilitate pe care 

guvernul a dat-o tuturor primăriilor din ţară în vederea finalizării proiectelor cu finanţare 

europeană sau naţională până la sfârşitul anului 2015. Sunt credite de trezorerie, 

împrumuturi de trezorerie, fără garanţie, fără a fi incluse în gradul de îndatorare al 

municipalităţii, cu dobândă mică şi cu perioadă mare de rambursare, tocmai ca să poată fi 

finalizate toate proiectele cu finanţare naţională sau europeană pe întreg teritoriul ţării. El 

are ca termen final de depunere a documentelor 1 octombrie 2015. 

Şi mai avem o informare de la Apa Service. Acesta va fi trecut peste ordinea de zi 

cu proiectul privind primirea în A.D.I. a… La punctul 38 aş vrea să facem această 

informare pe care ne-a pus-o la dispoziţie Operatorul Regional Apa Service şi decizia este 

a dvs., după aceea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru suplimentarea ordinii de zi? 18 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Acum vă supun la vot ordinea de zi integral. : Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  
 

Punctul 1: proiect de hotărâre privind aprobarea casării autoturismului cu 

număr de înmatriculare GR 05 PCG - marca DACIA LOGAN şi achiziţionarea 

unuia nou prin Programul de stimulare a înnoirii parcului auto naţional 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 2: proiect de hotărâre privind aprobarea casării autoturismului cu 

număr de înmatriculare GR 06 PCG - marca DACIA LOGAN şi achiziţionarea 

unuia nou prin Programul de stimulare a înnoirii parcului auto naţional 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 3: proiect de hotărâre privind aprobarea înlocuirii domnului Ţintea 

Laurenţiu din funcţia de cenzor la S.C. Centrala Termică Giurgiu S.A. şi 

numirea în funcţia de cenzor a domnului Stemate Stelian Tiberiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.   

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Domnule secretar, eu cred că trebuie numai să 

constatăm demisia domnului Ţintea Laurenţiu din funcţia de cenzor pentru că S.C. 

Centrala Termică S.A. este în procedura de reorganizare, nu mai are nevoie de cenzor. 

Domnul secretar Roşu Petre: Atunci rămâne să se constatr încetarea. Înlocuin 

sintagmă „se înlocuie” cu „se constată”, fără să mai numim cenzor. Se contată încetarea 

calităţii. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre cu propunerea făcută. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 4: proiect de hotărâre privind aprobarea completării obiectului de 

activitate al S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

nefavorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abţineri 

(domnul Spoială Slav Gheorghe şi domnul Gâdea Gheorghe). 
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Punctul 5: proiect de hotărâre privind aprobarea delegării gestiunii serviciului 

de ridicare, transport, depozitare şi eliberare a vehiculelor fără stăpân 

abandonate pe terenuri aparţinând domeniului public sau privat al municipiului 

Giurgiu către S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre delegarea acestui serviciu unei 

societăţi din cadrul Primăriei pentru a ridica cele 80-100 de maşini abandonate pe 

domeniul public, care pe lângă faptul că blochează parcările şi zonele din oraş, dar 

creează şi o situaţie din aceasta neplăcută. Găseşti în orice loc maşini care a crescut iarba 

pe sub ele, creează şi disconfort locatarilor. Este o procedură bazată pe o lege organică, 

legea ridicării autovehiculelor de pe domeniul public. Nu are nici o treabă cu ridicarea 

autovehiculelor neregulamentar, discutăm strict de cele abandonate pe domeniul public. 

Cu acest lucru, cetăţenii trebuie să înţeleagă, vor primi înştiinţării ca într-un termen de nu 

ştiu câte zile, conform legii, trebuie să-şi ridice acea maşină abandonată şi s-o ducă unde 

consideră dumnealui că e de cuviinţă. Dacă nu o ridică în acest termen, cu Poliţia Locală, 

cu cei cărora astăzi le-am dat proiectul de hotărâre, le-am dat aprobare, se vor ridica şi se 

vor duce într-o locaţie cu pază. Au termenul acela în care, conform legii, să vină să şi le 

ridice, dacă nu le ridică intră la valorificare. Din valoarea valorificării se vor recupera 

cheltuielile care au fost efectuate pentru ridicarea acestor autovehicule. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Sunt identificate aceste maşini? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Domnule secretar, acest serviciu este un 

serviciu public? Îl asimilăm ca administrarea domeniului public şi privat sau altele, 

asemenea, cum e definit în legea 51? 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu are caracter de serviciu public în sensul legii 51. 

Este o operaţiune mai mult tehnică pentru că nu se practică în toate…. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dacă e o operaţiune şi nu-i serviciu public, 

sigur poţi să-i dai, să-i incredinţezi, dar nu-i spui delegare. Nu ştiu cum să-i zicem. 

Domnul secretar Roşu Petre: Delegarea activităţii. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dacă e serviciu public trebuie să se facă 

delegarea pe legea 51. 

Domnul secretar Roşu Petre: Nu, e delegare de activitate, de atribuţii de serviciu, 

mai degrabă. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dacă ziceţi că e corect, nu e nici o problemă. 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 6: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifului pentru activitatea de 

ridicare, transport, depozitare şi eliberare a vehiculelor fără stăpân sau 

abandonate pe terenuri aparţinând domeniului public sau privat al municipiului 

Giurgiu, practicate de către S.C. Întreţinerea Peisagistică a Spaţiilor Verzi S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Am identificat undeva spaţiul de depozitare? 

Are municipalitatea aşa ceva? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da! S-a identificat spaţiul, este cu camere video, 

cu pază, platformă betonată… 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu mă gândeam că, şi aşa avem o societate în 

suferinţă, Tracum, mă gândeam acolo… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Se fură tot. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dacă pui camere video, nu-i chiar aşa. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 7: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Asociaţia Bolnavilor de Cancer şi Hepatită Giurgiu şi 

Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici e un punct mai 

ciudat şi foarte important pentru locuitorii municipiului Giurgiu, faptul că avem un număr 

foarte mare de bolnavi şi este în creştere, acei bolnavi de hepatită şi de cancer. Noi am dat 
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aviz favorabil să sprijinim această activitate şi cred că este important să aibă un sediu în 

care locuitorii municipiului Giurgiu să poată să vină la acel medic, la acele persoane, să 

spună ce probleme au, ce rezultate de analize, ce sunt şi în condiţiile acelea, acele 

persoane poate să-i dea un sfat, să-i dea o orientare. Eu cred că, această activitate, sigur 

de început, pentru noi la Giurgiu, care se pare că în alte localităţi e de mai multă vreme, la 

Giurgiu dvs. aţi identificat-o şi aţi dezvoltat-o foarte bine aici, cred că e bine să aibă un 

sediu, în care să poată să vină lumea să-şi dezvolte… Eventual, stabilit un program pe 

săptămână, în zilele cutare poate să vină oricine la noi şi să ia informaţii. Cred eu, că în 

modo real, sunt foarte mulţi bolnavi de hepatită şi de cancer şi în condiţiile acelea poate 

să-şi ia un sfat real la ce se poate întâmpla. Vă mulţumesc! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă aţi observat este o continuare a unui proiect 

pe care noi l-am început anul trecut, tocmai pe acest segment, de a asigura suportul pentru 

un tratament moral asupra bolnavilor de cancer. Această Asociaţie a Bolnavilor de 

Cancer şi Hepatită din Giurgiu este o asociaţie care funcţionează de ceva vreme în 

municipiu Giurgiu pe bază de voluntariat. Ei lucrul acesta îl fac continuu, prin voluntarii 

lor, prin asistente medicale… 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Unde? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Au sediul exact unde li s-a pus la dispoziţie de 

către Primărie, undeva în zona Grădiniţei Dumbrava Minunată, în spatele Liceului 

Cartojan, unde este sediul celor două instituţii de pregătire a asistenţilor medicali FEG şi 

Şcoala postliceală de asistenţi - pe 23 August. E în acelaşi sediu tocmai, au dorit şi 

dumnealor pentru că acolo funcţionează cele două şcoli postliceale de asistenţi medicali, 

sunt foarte mulţi voluntari, viitori asistenţi medicali, sunt şi asistenţi medicali şi medici 

care vin şi asigură acest suport de tratament moral. Adică discută cu pacienţii, văd 

problemele lor, asta ştiu să facă. Partea aceea de tratement a bolii se efectuează în unităţi 

specializate, în spital. Protecţia şi partea aceasta de discuţii, până la urmă de ce se 

întâmplă. Nu e simplu să-i spui sau să afle cineva într-un moment anume că este bolnav 

de cancer şi atunci intervine această asociaţie care lucrează foarte bine cu secţia de 

oncologie de la Giurgiu şi toţi pacienţii care doresc o consiliere, care doresc o discuţie, 

chiar o dezbatere, să nu facă pe forum această dezbatere şi să afle tot ce se întâmplă şi ce-

i rău în ţara aceasta vis-a-vis de boala respectivă pentru că atunci vindecarea lui e mult 

mai grea. Fac această consiliere, acest tratament reparatoriu asupra psihicului, ca să-i 

întărească şi să continue pentru că există şansă şi pentru această boală dacă e descoperită 

înainte, dacă are un tratament adecvat. Deci, lucrul acesta îl face, iar noi în această 

acţiune tot timpul ne-am implicat. Nu sunt sume mari, dar este suma exactă pentru acest 

proiect ca dumnealor să-şi achiziţioneze anumite lucruri, să facă anumite simpozioane cu 

ei, întâlniri, discuţii, anumite cheltuieli şi este un proiect în continuare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, este o treabă serioasă 

şi e bine ca să abordaţi acest subiect, dar cred că e bine ca să apară undeva ei. Ca o 

publicitate, ca undeva, la Primărie, ca un element acolo în care să apară că bolnavii de 

hepatită şi de cancer se pot adresa în cutare loc, la cutare adresă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Ei fac lucrul acesta, dar credeţi-mă că-l fac nu cu 

multă publicitate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar, eu nu am văzut. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nimeni nu vrea să iasă în faţă şi să spună că este 

bolnav şi atunci se face această publicitate, dar în cadrul secţiei de oncologie, cu medicii 

respectivi. Acolo există şi pliante în care spun: noi suntem cei care putem să fim alături 

de dvs.. Nu putem să ieşim pe stradă să spunem. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu pe stradă! Dar e bine ca pe site-ul 

Primăriei să apară şi chestia asta. 

Domnul consilier Ilie Clement:  În media locală s-au făcut reportaje vis-a-vis de 

activitatea acestei asociaţii. Ei sunt o filială a Braşovului. Ar fi bine să se continue 

mediatizarea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 8: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Asociaţia Club Sportiv San Giorgio şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 9: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Şcoala Gimnazială „Academician Marin Voiculescu” din 

Giurgiu şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

nefavorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 10: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Parohia Buna - Vestire şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii?  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 11: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar domnului Matei Florin Manuel 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 12: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar Schitului Sf. Nicolae 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii?  

Domnul consilier Vladu Alexandru: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 13: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.500 lei, doamnei Stănescu Georgeta din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  
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Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 14: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 3.000 lei, doamnei Mihuţ Georgica din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 15: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar în sumă de 5.000 lei, domnului Cojocaru Ion din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 16: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Organigramei şi 

completării Regulamentului de Organizare şi Funcţionare ale Direcţiei de 

Asistenţă Socială Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 17: proiect de hotărâre privind aprobarea acordării unui sprijin 

financiar pentru 663 elevi care studiază în unităţile de învăţământ din 

Municipiul Giurgiu, aflaţi la nivelul de sărăcie severă 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu, am eu câteva întrebări. Ştiu cine a 

solicitat această subvenţie pentru elevi, cei doi viceprimari care s-au susţinut reciproc în 

şedinţa anterioară. Total de acord şi eu cu acest lucru, dar cum aţi identificat întradevăr 

copiii cu probleme? Aici spune de sărăcie severă. De la sărăcie până la severitate este cale 

lungă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Procedura legală a fost, am cerut Inspectoratului 

Şcolar să comunice şcolilor din municipiul Giurgiu, ca acestea care au informaţiile cele 

mai bune, să comunice şi să transmită lista copiilor care se află în această situaţie, pe 

clase: clasa zero, clasa I-a, clasa I-IV, clasa V-VIII sau exact pe acest criteriu. Tocmai ca 

să ne adresăm cu tipul de rechizite necesare vârstei lor şi clasei unde învaţă, anului şcolar. 

În şedinţa trecută se propusese ca intenţie un număr de aproximativ 400 de copii. După ce 

am primit de la Inspectorat şi după ce am totalizat ceea ce ne-au trimis şcolile, au rezultat 

un număr de 663 de copii, acesta pe care dvs. îl aprobaţi astăzi. Am considerat că e bine 

să le dăm tuturor şi să nu mai facem o selecţie şi am asigurat sursele financiare pentru toţi 

aceşti copii. Dacă observaţi la mapă veţi avea şi o listă pe categorii de vârstă sau pe clasă, 

cu ceea ce se cumpără din aceşti bani. Suma alocată este de 100 de lei, deci 1 milion de 

lei pentru fiecare elev. Sunt destul de multe rechizite şi eu ştiu, materiale necesare 

frecventării şi folosirii în cadrul orelor de curs, pe categorii de vârstă. Vă spuneam: clasa 

zero, clasa I, clasa II-IV, clasa V-VIII şi fiecare are exact ce are nevoie pentru categoria 

aceasta de vârstă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mulţumesc! Alte discuţii? Dacă nu sunt discuţii, 

supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 18: proiect de hotărâre privind aprobarea organizării licitaţiei de 

subconcesionare teren şi aprobarea documentaţiei de atribuire necesare 

desfăşurării licitaţiei 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu menţiunea ca la şedinţa de Consiliu să se prezinte tabelul cu tarifele 

aprobate pe zonă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Eu am luat cuvântul ca să anunţ că sunt 

desemnat preşedinte la comisia de licitaţie şi nu pot participa. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Anunţaţi pe cei de la Zona Liberă. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Am fost numit de către Consiliu. 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Şi nu aveţi înlocuitor? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cine e de la Zona Liberă? E procedură de durată, 

nu cred că se face licitaţia. Până se publică, nu se face într-o lună. 

Domnul Ştefănescu Giani: Pe 21 septembrie are loc licitaţia. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Trebuie desemnat un alt membru, un alt 

consilier. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Îl desemnăm în şedinţa de astăzi? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Trebuia proiect de hotărâre. O să mai avem o 

extraordinară sigur, în perioada următoare. Să ţineţi cont, la extraordinara următoare să 

faceţi acest material. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 19: proiect de hotărâre privind aprobarea constituirii parcelei P5CS7 şi 

aprobarea tarifului minim pentru subconcesionarea/închirierea parcelei nou 

constituite 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Pârlea Victor: Aici intervine ce a solicitat domnul consilier 

Spoială. La începutul anului s-au aprobat nişte tarife pentru suprafeţele disponibile în 

Zona Liberă. Având în vedere acest lucru, cred că sintagma „şi aprobarea tarifului minim 

pentru” este în plus şi trebuie eliminată deoarece această parcelă nou constituită face 

parte dintr-o suprafaţă mare pentru care s-a aprobat deja tariful. Aceasta este propunerea 

mea pentru Consiliu şi modificarea proiectului. Vă mulţumesc! 

Domnul Ştefănescu Giani: Parcela este constituită acum. 

Domnul consilier Pârlea Victor: Ea face parte dintr-o suprafaţă mare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Ea a avut un tarif. 

Domnul Ştefănescu Giani: Nu a fost aprobată. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Acum este vorba de o altă licitaţie. 

Domnul Ştefănescu Giani: Parcela nu a fost constituită şi nu a fost aprobat tariful în 

luna ianuarie când au fost aprobate tarifele pentru parcelele libere pentru 

subconcesionare, închiriere, bineînţeles. Acum am fost nevoiţi ca s-o constituim şi să-i 

aprobăm tariful în vederea organizării licitaţiei de subconcesionare. 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: E logic ce aţi făcut pentru că altfel eraţi nevoiţi 

să ridicaţi tariful total. 
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Domnul Ştefănescu Giani: Acesta este un tarif minim de la care se pleacă. Nu avem 

voie să mergem mai jos. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Această parcelă este nou constituită? Da? 

Domnul Ştefănescu Giani: Da. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Ulterior constituirii aţi scos-o la licitaţie. 

Domnul Ştefănescu Giani: O s-o scoatem pe data de 21.09.2015. 

Domnul consilier Dinu Ionel: O s-o scoateţi la licitaţie. Este normal şi firesc ca să 

se hotărască un nou tarif. Dânsul zice că această parcelă face parte integrantă dintr-o 

parcelă mai mare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Aşa este. 

Domnul consilier Dinu Ionel: E altă treabă. Ce a concesionat-o acelaşi individ?  

Domnul consilier Pârlea Victor: Era liberă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Păi e nou constituită. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Această parcelă a avut un tarif aprobat. 

Când s-au aprobat la Zona Liberă tarifele pe parcele şi această parcelă a fost… 

Domnul consilier Dinu Ionel: Şi intră sub tariful pe care l-a aprobat? 

Domnul Ştefănescu Giani: Nu a fost aprobată în şedinţa de Consiliu din ianuarie. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu e nici o problemă să-i aprobăm 

tariful. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru proiectul de hotărâre prezentat? 18 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 20: proiect de hotărâre privind aprobarea Regulamentului de 

Organizare si Funcţionare a Cimitirelor de pe raza Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Doamna consilier Ciulacu Mirela: Am o propunere, domnule preşedinte, ca la art.2 

să înlocuim noţiune de „se abrogă” cu noţiunea de „se revocă”. Am vrea noi să abrogăm, 

dar nu putem. Doar legile se abrogă. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu este vorba despre un nou regulament gândit şi 

pus în practică şi dvs. să-l votaţi. Este vorba de asimilarea modificărilor care au apărut în 

ultima perioadă şi mă refer la legea nr.102/2014 privind cimitirele, crematoriile umane şi 

serviciile funerare, precum şi reglementările care au fost prevăzute în legea nr.287/2009 

privind noul Cod Civil. Apar anumite modificări în lege şi noi am fost obligaţi să facem 

aceste modificări. Le vom pune la dispoziţie şi le vom face publice în toate cimitirele din 

municipiul Giurgiu. Se referă aceste modificări la modalitatea privind transferul locurilor 

de veci, a construcţiilor funerare care sunt realizate şi acum legiuitorul, având în vedere 

că s-a aprobat noua lege privind cimitirele, legiuitorul a fost mult mai explicit şi mult mai 
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concis în ceea ce priveşte transferul acestor drepturi de folosinţă vis-a-vis de teren sau 

dreptul de proprietate vis-a-vis de construcţie şi stabileşte clar cum se face transferul 

acestora. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre cu modificarea propusă. Cine este pentru? 18 voturi pentru. 

Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 21: proiect de hotărâre privind aprobarea tarifelor de prestări servicii  

practicate de către societatea GIURGIU SERVICII LOCALE S.A. 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil, cu menţiunea: 

- să se revizuiască pct.5 – întreţinere căsuţe lemn (47,6%); 

- să se revizuiască pct.25 – marcaj rutier (27,7%); 

- să se revizuiască pct.31 – vopsit stâlpi (55%); 

- să se revizuiască pct.32 – montare limitatoare de viteză (31%); 

- să se revizuiască pct.35 – vopsitorie suprafeţe metalice (31%); 

- să se revizuiască pct.38 – (55%); 

- să se revizuiască pct.39.   

În general aceste tarife au fost modificate cu 10-15% un tarif mic, aici la aceste 

puncte apar sume mai mari procentuale, 47%, 55%. Adică majorarea aceasta de tarif este 

foarte consistentă şi noi am zis că e corect să fie o medie, cam cum a fost şi la celelalte, 

12-15%, să nu ajungă la 55%... 

Domnul primar Barbu Nicolae: Despre ce punct e vorba? Anexa 5? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Da. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La punctul 5 dacă ne uităm, creşterea este de la 80 

la 82, este de zero şi un pic. La ce punct mai ziceaţi dvs.? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 25. 

Domnul primar Barbu Nicolae: La 25 – aspirat frunze cu aspiratorul - de la 24,79 

la 24…. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, cred că vorbim de 

altceva. Noi  la punctul 25 avem marcaj rutier, punctul 31 – vopsit stâlpi… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu văd materialul, din ce anexă? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Vedeţi că aveţi anexele acolo. Vopsit 

suprafeţe metalice…. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Anexele mă interesează ca să vedem exact. 

Le-am găsit: marcaj rutier longitudinal, vopsea rutieră metrul liniar de la 4,51 la 

5,76 pe metru liniar; vopsit stâlpi de la 4,38 la 6,82… 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am zis să se meargă pe o medie de 12-

15%, cam cât a fost creşterea, în general la toate tarifele. 55% mi se pare foare mult. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Unde este 55%? 

Domnul primar Barbu Nicolae: La punctul 31 - vopsit stâlpi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Fiţi atent, domnule preşedinte! 
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Domnul primar Barbu Nicolae: Nu am nimic împotrivă dacă le stabiliţi să meargă 

în limita celorlate pentru că nu se vopsesc mulţi stâlpi şi nici limitatoare de viteză nu se 

pun foarte multe. Deci, nu reprezintă un cost atât de mare pentru municipalitate trei bani 

în plus sau în minus. Nu sunt anumite lucrări care se fac constant şi au o ritmicitate mare, 

deşi e o diferenţă de la 4,38 la 6,82 lei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Eu aş propune 15% să fie liniar la toate. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, nu, nu putem să producem liniar la toate 

pentru că au în spate nişte articole de deviz. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dar nici la 55%, nu s-a întâmplat ceva 

semnificativ să crească tariful… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Putem la acestea care depăşesc 15%, nu că mai 

sunt unele cu 21… Haideţi să ne referim dacă tot avem aceste probleme vis-s-vis de trei 

puncte: de la 4,28 la 6,32 - întreţinere căsuţe lemn, montat bec 100 waţi. Sunt vreo 7 sau 

10 casuţe, or schimba trei becuri pe an, este o diferenţă de 2 lei. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: 47,6%. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu, eu mă refer ca volum. Eu vă spuneam, dacă 

este o lucrare din aceasta de amploare care o fac, de exemplu întreţinere spaţii verzi, unde 

au volum foarte mulţi metri pătraţi, dar aici la înlocuit becul or fi luat în considerare cât 

se plimbă ca să înlocuiască un bec, cât se întoarce înapoi, stă o jumătate de oră… 

Domnilor consilier, luaţi decizia dvs., eu v-am spus punctul de vedere, nu sunt elemente 

care să atragă costuri imense pentru municipalitate pentru că sunt nişte elemente de lucru 

care nu apar decât sporadic. Dvs. luaţi decizia dacă vreţi să faceţi această modificare vis-

a-vis de articolele respective sau le lăsaţi şi faceţi cum consideraţi. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Am vorbit şi anul trecut la aceeaşi problemă cu 

tarifele şi acum dacă mă uit la tarifele pentru marcajele rutiere, de la intrare de la Giurgiu 

până la ieşire la Slobozia sunt 10 km. Nu ştiu de câte ori le facem pe an. 

Domnul primar Barbu Nicolae: De câte ori este nevoie. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Bun! Dacă le facem numai o dată, să dea 

Dumnezeu să fie foarte bună vopseaua. Sunt 322 de mii de lei, cred. Este o sumă 

importantă. Atunci am propus să dotăm societatea noastră cu care ne mândrim, s-o dotăm 

cu nişte dispozitive mai bune şi poate ne înţelegem cu cei de la Direcţia Judeţeană de 

Transport să le mai facem şi lor. Poate, poate… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Acelaşi lucru mi l-aş fi dorit şi eu, să avem mai 

multe stropitori cu care să facem serviciul, să avem mai multe măturători. Se pune 

problema câţi bani avem ca să putem investi în societatea aceasta şi s-o dotăm cu atâtea 

utilaje. Ei şi-au mai cumpărat utilaje. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Dacă la o analiză, bănuiesc că nu le putem face 

noi, de aia. Dacă la o analiză se face un studiu de oportunitate, reiese că ar fi mabi bine să 

închiriem un utilaj, dar să facem noi, poate ar merita. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Să ştiţi că am ales întotdeauna, cel puţin la 

societăţile acestea ale Primăriei, varianta cea mai economică şi financiar cea mai 

pertinentă. 
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Domnul consilier Dinu Ionel:  O să-mi dau şi eu cu părerea. M-am uitat pe tabelul 

respectiv. Să ştiţi că, creşterea nu este semnificativă, întradevăr oscilează de la 1% la 55% 

şi dă o medie, domnule consilier, cam de 12-13% 

Cine este pentru? 16 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri? 2 abţineri (domnul 

Spoială Slav Gheorghe şi domnul Pârlea Victor). 

 

Punctul 22: proiect de hotărâre privind aprobarea desfășurării de către 

operatorul de transport Societatea Comercială LIBER TRANS COM S.R.L. 

Giurgiu a activității conexe transportului rutier – respectiv aceea de autogară 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 23: proiect de hotărâre privind aprobarea constatării încetării 

contractului de cesiune nr.26.481/18.12.2006,  încheiat între Municipiul Giurgiu 

şi S.C. ANDI 2005 S.R.L. Giurgiu şi aprobarea valorii redevenţei  în vederea  

concesionării directe a terenului în suprafaţă de 26,594 mp., situat în Municipiul 

Giurgiu, Piaţa Centrală, aferent Boxa nr.2 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: E în regulă, valorificăm potenţialul terenului pe 

care-l deţinem. E bine că încetează acest contract de jure, că de fapt a încetat de mult. Mie 

mi-a venit foarte greu să-mi dau seama înainte ce s-a întâmplat că dacă te uiţi atent la 

documentaţia propusă, e un exemplu cum nu trebuie să-şi apere municipalitatea interesul. 

Atunci când s-a făcut concesionarea terenului, în loc să fie obligat cel care a cumpărat 

spaţiul, să ia şi terenul, s-au dat la alţii. În momentul în care ăla nu a mai plătit, ăla totuşi 

şi-a desfăşurat activitatea că avea spaţiul. Contractul de concesiune care stă la baza 
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hotărârii a mai şi inventat nişte noţiuni de creditor cedat. Eu vreau să zic că 

municipalitatea nu putea să aibă calitatea decât de concedent, nu de creditor cedat. 

Oricum votez, e bine să nu mai facem, să învăţăm din greşelile astea. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 24: proiect de hotărâre privind aprobarea modificarea Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu  nr.203/09.07.2014, rectificată prin 

Hotărârea nr.91/26.02.2015 privind  Regulamentul cadru de închiriere a 

spațiilor disponibile excedentare din unitățile de învățământ preuniversitar de 

stat de pe raza administrativ –teritorială a Municipiului Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 25: proiect de hotărâre privind aprobarea închirierii prin licitaţie 

publică cu strigare a două spaţii disponibile excedentare situate în incinta Şcolii 

Gimnaziale nr.3 din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Oprişan Gigi: Nu particip la vot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Supun la vot proiectul de hotărâre prezentat. Cine 

este pentru? 17 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 26: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Contractului de 

concesiune nr. 4.879 din data de 19 februarie 2014, încheiat între Municipiul 

Giurgiu şi domnul Piperea Florin 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 27: proiect de hotărâre privind aprobarea retragerii dreptului de 

administrare a Centrului Cultural Local „ION VINEA” din Giurgiu, pentru 

spaţiul de la parterul blocului 92 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de învăţământ. 

Domnul consilier Ilie Clement:  Comisia de învăţământ a acordat aviz favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Ilie Clement:  Ce destinaţie va avea spaţiul şi dacă obiectul de 

activitate este acelaşi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Asta vroiam să spun şi să fac o precizare şi o 

completare pentru a şti. Este vorba de Galeriile de Artă din Giurgiu. Este vorba de 

pregătirea unui proiect cu finanţare europeană pe Programul Interreg 5 Transfrontalier 

România- Bulgaria, un proiect de 2 milioane de euro, renovarea în totalitate a acestor 

Galerii de Artă. Va fi un proiect care va pune în valoare şi cele două cercuri concentrice 

Alei de la Turnul cu Ceas. Deci, nu va fi o farfurie tăiată sau ciobită, ci vizual se va 

realiza acea alee, vizual va fi prin materialele care se vor folosi la pavajul în cadrul 

acestei construcţii. Vizual se va vedea prin aceste sticle, geamuri, care vor fi la exterior, 

că această farfurie este completă. Totodată va avea aceeaşi destinaţie, va fi dotată cu 

mjiloace moderne electronice vizual, un joc de laser şi un proiect foarte frumos, integrat 

într-un proiect transfrontalier şi va pune în valoare şi Turnul cu Ceas. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 28: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în folosinţă 

gratuită a unor obiective de investiţii către Operatorul Regional - Societatea 

Comercială Apa Service  S.A. Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 29: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.275 din data de 06 august 2015, 

privind acordarea unor ajutoare de urgenţă la 45 de familii 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 30: proiect de hotărâre privind aprobarea modificării Hotărârii 

Consiliului Local al Municipiului Giurgiu nr.167 din data de 22 aprilie 2015, 

modificată prin Hotărârea Consiliului Local nr.172/2015 şi Hotărârea 

Consiliului Local nr.211/2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, dacă cineva din 

executiv poate să ne dea câteva relaţii. 

Doamna Ionete Ralica: Este vorba de diminuarea sumei aprobate iniţial prin cele 

trei hotărâri menţionate cu suma de 1.140.710 lei, reprezentând sume aferente proiectelor: 

înfiinţarea unei pieţe de gross pentru peşte şi respectiv parţial din suma aferentă 

proiectului amenajare spaţiu de agrement pe Canal Cama. Totul este în ideea de a apropia 

cât mai mult suma aprobată de suma solicitată la Ministerul de Finanţe. Deci, sumele 

respective ori au fost pentru piaţa de peşte, eligibile, constatate eligibile şi pentru care se 

vor face rambursări, iar suma de 65 a fost achitată din buget local fiind necesară pentru 

bunul mers al proiectului. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Am aprobat în şedinţele trecute 69 de miliarde. 

Pentru faptul că între timp din corespondenţa pe care am avut-o cu Ministerul Agriculturii 

pe Programul Operaţional de Pescuit la cele două proiecte: piaţa de peşte şi Canal Cama, 

a devenit eligibil şi TVA-ul şi nu a mai fost nevoie să ne împrumutăm ca să plătim TVA-

ul. Acest TVA ni se returnează direct, se plăteşte direct de către Ministerul Agriculturii în 

cadrul acestui proiect. Cele două proiecte au finanţare integrală de la fondurile europene 

sau bugetul de stat. Nici măcar TVA-ul nu mai este neeligibil şi TVA-ul devine eligibil, 

deci nu avea sens să ne împrumutăm să plătim TVA-ul atâta timp cât exista această 

oportunitate. Am depus cerere de finanţare şi ni se dau banii pe TVA-ul care l-am plătit, 

iar pentru TVA-ul viitor se decontează direct de Ministerul Agriculturii prin acest 

program. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! 
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Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Doamna consilier Ciulacu Mirela: S-a sărit punctul 29. 

Domnul consilier Dinu Ionel: S-a aprobat deja! 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dacă vreţi să vă dau o explicaţie la punctul 29 de 

ce a fost nevoie să repunem acea listă cu persoanele care au fost inundat şi le-am aprobat 

un ajutor de urgenţă. După ce am aprobat documentaţia, pentru faptul că ea a fost 

aprobată pe listă şi plata se face tot pe listă, nu individual, cu dosar separat de la fiecare, 

când ne-am dus să-i verificăm, unul era decedat, se declarase cu unul decedat, cu unul 

neînsurat, cu unul care nu locuia, cu unul în puşcărie şi cu nu ştiu ce. S-a făcut verificarea 

şi nu puteam, pentru că am aprobat în bloc această listă, trebuia să facem modificarea ca 

să putem să le dăm la toţi. De aceea este nevoie de acea modificare. 

 

Punctul 31: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului local 

de venituri şi cheltuieli pe anul 2015 şi a Listei de Investiţii aferente 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 32: proiect de hotărâre privind aprobarea suplimentării Bugetului 

centralizat al instituţiilor publice finanţate integral sau parţial din venituri 

proprii şi subvenţii pe anul 2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 33: proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut 

din vărsăminte din privatizare, înregistrate de Ministerul Finanţelor Publice în 

contul general al Trezoreriei Statului, în valoare de maximum 2.286.940 lei, 

pentru cofinanţarea proiectelor cu fonduri nerambursabile aflate în derulare şi 

cheltuieli neeligibile aferante acestora 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  
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Punctul 34: proiect de hotărâre privind aprobarea contractării unui împrumut 

din vărsăminte din privatizare, înregistrate de Ministerul Finanţelor Publice în 

contul curent general al Trezoreriei Statului, în valoare de maximum 4.161.457 

lei, pentru cofinanţarea proiectelor din Programe Naţionale 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Dacă poate să ne dea cineva relaţii 

despre acest punct. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Eu am să vă dau la fel ca şi la celelate puncte care 

priveau acordarea sau contractarea unui împrumut pentru asigurarea surselor de 

cofinanţare pentru priectele cu finanţare naţională sau europeană. Dacă la cel dinainte 

care l-aţi aprobat de 2 milioane 200, reprezintă cofinanţarea municipalităţii pentru 

proiectele de anvelopare blocuri conform programului european de anvelopare pe care 

noi l-am accesat. Pentru celelalte a apărut această oportunitate între timp, pentru că au 

fost alocaţi de la guvern foarte mulţi bani în acest sens prin trezorerii, de a asigura 

cofinanţarea şi pentru proiectele naţionale. Noi am primit 57 de miliarde pentru 

Programul Termoficare 2013-2015, sursa noastră, cofinanţarea era de 30%, deci aproape 

23 de miliarde. Există această oportunitate de a lua un credit de trezorerie pe 10 ani cu 

dobândă bună şi foarte bună, fără grad de îndatorare şi fără garanţii. 

Totodată cel de-al doilea proiect care intră în acest program, este realizarea de 

locuinţe sociale. Este un bloc de 20 de locuinţe sociale pentru care am primit deja suma 

de 15 miliarde de la Ministerul Dezvoltării. Cofinanţarea noastră pentru acest proiect 

conform angajamentelor asumate era de, pentru etapa aceasta, era de 17 miliarde şi pentru 

această sumă se dă credit de trezorerie cu rambursare în 10 ani, fără grad de îndatorare şi 

fără să avem alte garanţii. 

Aceste proiecte, trebuie depuse dosare până la 01 octombrie la Ministerul 

Finanţelor Publice – Comisia Naţională de Avizare a Împrumuturilor. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, vis-a-vis de acest bloc 

de 20 de locuinţe care are 41 de miliarde ca valoare totală, nu ar fi mai bine în actuala 

structură şi conjunctură care acele blocuri care există în momentul de faţă şi care unele aţi 

zis că se va continua demolarea lor şi care s-au arătat foarte bune din punct de vedere 

tehnic la demolare, foarte puternice. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vizual, poate. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: În condiţiile în care acolo sunt sute de 

oameni, în acele blocuri, o parte din banii aceştia să-i folosiţi sau altă sursă, să-i folosiţi la 

consolidarea acelor blocuri? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Dvs. ştiţi foarte bine că atunci când primeşti o 

alocaţie bugetară de la bugetul de stat, se dă pe o destinaţie şi cu anumite condiţii. El a 

fost aprobat în urmă cu două luni, construirea unui bloc de locuinţe sociale, dosar depus 

cu mulţi ani în urmă la  Ministerul Dezvoltării – Agenţia Naţională pentru Locuinţe. El a 

intrat acum în program şi în finanţare de la bugetul de stat şi banii au venit cu o 
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destinaţie. Noi nu putem să-i luăm din această destinaţie pentru construcţie şi să mergem 

să facem altceva. Pentru acele blocuri, blocul Repchimului, care spuneţi dvs., acela este 

dat deja la A.N.L. şi aşteptăm să vedem ce ne spune, dacă doresc cei de la A.N.L. şi să-l 

facă. Problema se pune că din expertiza tehnică şi din toate calculele care s-au făcut 

costul final al acelui bloc de a fi pus în folosinţă duce la un cost de 650 de euro/m.p.. 

Agenţia Naţională pentru Locuinţe în acest moment prin proiectele pe care le derulează 

construieşte locuinţe A.N.L. sau sociale cu un cost care nu depăşeşte 350 de euro/m.p.. 

Este foarte puţin probabil ca cineva de la A.N.L., să vină şi să aprobe un proiect care 

costă dublu. Drept urmare, el stă de 10-12 ani din această cauză. Îl ţin acolo, nici nu spun 

nu, dar ni s-a spus clar că nu o să primească niciodată finanţare. Noi discutăm de proiecte 

şi programe care sunt deja aprobate la nivelul guvernului şi cu destinaţia clară pentru 

surse. Noi nu putem să luăm banii dintr-o sursă şi să fugim în altă parte. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Am înţeles domnule primar, dar există o 

preocupare din partea Primăriei pentru acei cetăţenii de la Istru? Am văzut că au o situaţie 

dramatică. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Pentru cei care sunt buni platnici, cei care sunt 

corecţi, cei care nu creează probleme în zonă, avem soluţii. Pentru cei, şi vă spun că sunt 

vreo 10-12 familii care nu plătesc, au datorii la Direcţia de Impozite şi Taxe, au foarte 

multe amenzi pentru deranjarea ordinii şi liniştii publice, pentru furt, pentru acele 

persoane, au fost deja somate să părăsească locuinţa. Li s-a trimis zilele trecute notificări, 

iar în cel mai scurt timp veţi auzi şi veţi vedea că vom trece la evacuare pentru că ei nu 

mai au, până la urmă, stau nelegal acolo. Aseară a fost o razie în zona respectivă, de 

dimineaţă şi deja am găsit, din ce îmi spune domnul director, două persoane cu suspiciuni 

de următiţi generali. Este un focar de infracţionalitate. Nu toţi, eu asta încerc să spun, dar 

s-a creat în zona aceea pentru că este greu să-i controlezi, sunt foarte mulţi pe spaţiu 

închis şi atunci este greu să controlezi această migraţie a persoanelor. Că a venit la tata, 

că a venit la mama, la unchiul, la mătuşa, vin şi uită să mai plece. Noi am luat, îi 

verificăm pe toţi, cei care sunt în regulă şi v-am mai spus, care au un loc de muncă, care 

au un mijloc de a-şi asigura existenţa, aceia vor avea posibilitatea să le asigurăm prin 

programele pe care le facem, prin programul de locuinţe sociale, aceste 20, prin cele 70 

de locuinţe pe care le facem în Tineretului. Nu că-i ducem pe toţi, nu mutăm un ghetou în 

altă zonă, dar cei care sunt, o parte din ei îşi vor găsi locurile, apartamente şi zone de 

locuit în aceste blocuri. Pentru ceilalţi o să avem o altă gândire, o să venim la momentul 

respectiv şi o să v-o supunem atenţiei pentru că ne preocupă şi acest aspect, dar asta nu 

înseamnă că dacă avem acolo 70 de familii şi 130 de persoane sau 200 de persoane, 

trebuie să vedem şi să ne preocupăm neapărat să le găsim loc de muncă. Ei nu au 

serviciu, ei trăiesc din alocaţia copiilor şi din alte surse complementare. Drept urmare, nu 

este obligaţia municipalităţii de a le asigura şi veniţi de prin toate colţurile ţării. Doar cei 

care au surse de subzistenţă sigure vor primi o locuinţă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Chestiunea aicea este că s-a mai 

construit şi s-a mai făcut un bloc sau două, în care s-a demonstrat că s-au integrat perfect, 

şi-au plătit chiria, şi-au plătit curentul. În condiţiile acestea, sigur, dacă faci o selecţie 

între persoanele care sunt bune plătitoare şi ăia răi care nu plătesc, sunt violenţi şi care 
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sunt îndreptaţi către partea de lucruri ilegale, sigur ăia pot fi eliminaţi. Problema este ca, 

persoanele acelea care sunt nevoiaşe, care au probleme… 

Domnul primar Barbu Nicolae: Fără nici o problemă, v-am spus că avem… 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: De aceea vă spuneam că 41 de miliarde 

pentru 20 de apartamente, plus că am înţeles că e mai mare suma, vis-a-vis de a ignora o 

structură foarte mare de personal de acolo, care unii sunt şi infractori, dar grosul de acolo 

sunt oameni serioşi. Şi eu zic că din punctul ăsta de vedere, ar trebui cum aţi spus dvs., 

corect, să faceţi o cernere şi văzut care sunt serioşi şi care nu. De a rezolva problema 

celor care au probleme, care au probleme de cazare pentru că vă spun: sunt mulţi bolnavi, 

cu copii, sunt soţii părăsite, multe probleme sociale şi numai de Giurgiu. Când am fost în 

Franţa am văzut acolo cartiere întregi, care erau cazaţi… 

Domnul consilier Dinu Ionel: De-ai noştri, nu? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu! Nu de-ai noştri, francezi erau. Să nu 

uităm totuşi că Primăria Giurgiu are şi o influenţă în ce fac cetăţenii în municipiu şi cei 

care au probleme să fie ajutaţi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, proiectul a fost făcut de 

municipalitate, însuşit de Ministerul dezvoltării, dumnealor l-au verificat, dumnealor 

plătesc jumătate din suma acestui proiect. Acest bloc de locuinţe sociale este finanţat în 

proporţie de 50% de statul român, noi trebuie să venim cu cofinanţare de 50%. La suma 

pe care dumnealor ne-au transmis-o de 15 miliarde 300, ne-au condiţionat să asigurăm 

noi cofinanţarea de 17 miliarde. La 17 miliarde au venit cu această facilitate, a zis că dacă 

nu aveţi bani, puteţi lua acest credit de trezorerie ca să terminaţi blocul şi asta este tot. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: E corect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Vroiam să fac o completare şi să dăm un 

răspuns mai cuprinzător domnului Spoială. Ieri am avut o discuţie şi cu domnul primar şi 

facem acum un material, probabil îl prezentăm în şedinţa următoare pentru a intra pe 

piaţa liberă. Este legal acum să intrăm pe piaţa liberă şi să cumpărăm apartamente sau 

garsoniere. Vom face un material cuprinzător cu tot ce înseamnă construcţie nouă, cu ce 

înseamnă, mai avem nişte oferte pentru containere, pentru locuinţe sociale şi atunci, cred 

eu că şi această posibilitate ne va oferi mai multe locuinţe sociale care oricum sunt libere 

acum. După datele noastre avem în jur de 2900 de apartamente nelocuite în Giurgiu. 

Probabil din 2900 de locuinţe, multe din ele putem să e cumpărăm sau locuinţele care 

sunt scoase la licitaţie de bănci sau de executorii judecătoreşti. Vom pregăti un material 

pe care-l vom susţine în şedinţa următoare. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Mulţumesc! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

  

Punctul 35: proiect de hotărâre privind aprobarea încheierii Acordului de 

parteneriat între Partida Romilor Pro Europa - Giurgiu şi Municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 
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Domnul consilier Vladu Alexandru:  Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu sunt discuţii, supun la vot proiectul 

de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 36: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unui spaţiu către Centrului Cultural „ION VINEA” din Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei juridice. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Comisia juridică a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Este vorba despre etajul doi al fostului comisariat 

pe care-l cedăm Centrului Cultural Ion Vinea să-l refacă în cadrul unui proiect 

transfrontalier în care titular va fi Centrul Cultural Giurgiu şi cu Centrul Cultural Ruse. 

Împreună vor face un proiect transfrontalier. Partea noastră era de amenajare a acestui 

spaţiu şi realizarea unor evenimente culturale. E un proiect de peste câteva milioane de 

euro în care numai partea română beneficiază de 2 sau 3 milioane de euro. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Punctul 37: proiect de hotărâre privind aprobarea transmiterii în administrare a 

unui teren în suprafaţă de 4.340,90 mp., către Ministerul Afacerilor Interne - 

Inspectoratul Poliţiei de Frontieră Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de buget-finanţe. 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Comisia de buget-finanţe a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de urbanism. 

Domnul consilier Badea Ionuţ Mugurel: Comisia de urbanism a acordat aviz 

favorabil. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Acesta este un subiect pe care eu l-am 

ridicat acum vreo 8 ani în Consiliu Local, de a se face acest sector de radiaţii. Am văzut 

în Germania, în multe locuri şi în Austria, în apropiere la toate localităţile importante, au 

aceste detectoare care bâzâie în momentul în care trece careva cu o rocă sau cu o radiaţie. 

Practic la noi nu s-a întâmplat acest lucru. Treaba asta este extraordinar de importantă şi 

care trebuia rezolvată de mulţi ani şi eu zic că e bine să sprijinim această activitate şi să 

dăm aviz favorabil. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule Spoială, dacă o dăm mai pe româneşte 

nici nu avem ce să facem. Este vorba despre tratatul Alianţei Nord Atlantice care impune 

ca în zonele de frontieră să existe acest sistem de monitorizare a transportului de produse  
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radioactive şi dacă aţi observat la intrarea în Bulgaria pe partea dreaptă, deja există acest 

cadru prin care trec tirurile şi mijloacele de transport şi dacă se întâmplă ceva, ele sunt 

trecute înapoi, revin pe sub acesta, dacă mai ţipă o dată îl scoate într-o parte. Dacă-i 

ordin, cu plăcere, chiar vroiam să spun. Au fost probleme foarte mari vis-a-vis de 

implementarea proiectului european de 15 milioane de euro pe care CNADR-ul îl are în 

zona de frontieră, de amenajare a Vămii Giurgiu şi cu refacerea podului. Noi am avut 

Proiectul Transfrontalier Pan European 9, trebuia să montăm nişte camere de 

monitorizare a traficului, a trebuit să modificăm un pic proiectul pentru că ulterior cei de 

la NATO au venit cu acest proiect şi au spus: aici vrem să-l facem şi toţi ne-am dus 

stânga-dreapta după proiectul lor. De aceea v-am spus dacă-i ordin, cu plăcere. Nu l-am 

făcut noi, l-au făcut cei care au avut interesul să monitorizeze. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Şi în situaţia în care se va mai face alt 

punct de trecere, se va activa şi aici? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Mai facem o buclă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 38: proiect de hotărâre privind aprobarea aderării comunei Malu la 

Asociaţia de Dezvoltare Intercomunitară SĂNĂTATE ASIGURATĂ PRIN APĂ 

CURATĂ 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Raportul comisiei de servicii publice. 

Domnul consilier Cepraga Cornel Sorin: Comisia de servicii publice a acordat aviz 

favorabil.  

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul primar Barbu Nicolae: Vreau să vă spun că nu sunt nici eu împotrivă. 

Dacă există aşa consesn cu atâţi mălureni aici în Consiliu, e greu să nu fiu. Culmea, că 

sunt toţi de la PNL! Ceea ce vreau să luaţi în calcul domnilor consilieri, aveţi o informare 

la „Diverse” vis-a-vis de Apa Service şi s-a tot spus şi s-a transmis şi este cineva foarte 

îngrijorat, că vezi Doamne, operatorul regional este pe pierdere şi dacă are nevoie de o 

anumită consultanţă, poate să facă acest lucru şi să-şi pună la dispoziţie toată pregătirea 

de care dă dovadă acea persoană ca să meargă foarte bine operatorul regional. 

După cum observaţi din această informare, profitul net a crescut în ultimii ani, nu 

foarte mult, dar există profit la Apa Service. Nu există încă o îngrijorare şi aş vrea să, 

vedeţi că, gradul de implentare al proiectului, o să-i dăm cuvântul şi domnului director, 

gradul de implentare al proiectului existent, dacă pentru şase zone realizarea este de 

100%, a mai rămas zona de nord – Bolintin Vale, care e aproape 98% proiectul, plata este 

mai grea în acest sens. Noi am aprobat acel credit de trezorerie să ne plătim cofinanţarea 

pentru acest proiect. Eu zic că se va finaliza până la sfârşitul anului, trecând peste 

problemele că firma respectivă a intrat în faliment, care se ocupa de implementarea 

proiectului şi de realizarea lui, firma constructoare, dar cred că vom găsi modalităţile. 

Domnul director e mai mult pe la Bolintin decât pe aici ca să găsească modalităţile şi să 

facă ultimii 2 km cu care trebuie să terminăm proiectul. 
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Ceea vroiam să vă spun vis-a-vis de extinderea ariei de operare, mai sunt 22 de 

aglomerări urbane care urmează să se extindă. Noi astăzi aprobăm Malu care va intra în 

aglomerarea urbană Giurgiu, lângă Slobozia va intra şi Malu. Problema se pune şi este o 

informare făcută de operatorul regional, ce se va întâmpla sau ipotetic, ce se poate 

întâmpla în viitorul apropiat cu acest operator prin includerea acestor noi aglomerări 

urbane şi implementarea proiectului. Şi dacă observaţi, mărirea ariei de operare va 

implica costuri foarte mari pentru prestarea serviciului. Vedeţi pe această planşă A3, sunt 

aglomerările urbane şi dacă în nordul judeţului nu sunt probleme foarte mari, dacă 

observaţi în jurul Bolintin Vale unde există staţie de epurare, localităţile sunt şi mari şi 

puternice şi destul de apropiate. Dacă în jurul Giurgiului mai putem lua Oinacu, Remuş, 

Stăneşti şi Chiriacu, uitaţi-vă ce se întâmplă în partea dreaptă, unde avem aglomerarea şi 

investiţia deja făcută la Mihăileşti, iar toată zona din estul judeţului nu are nici o zonă 

deja existentă pe primul proiect şi va crea probleme foarte mari. Unde se duc aceste 

probleme? Nu există siguranţa suportabilităţii plăţii facturilor de către noii utilizatori. E 

uşor şi bine să ducem apă şi canalizare în toate satele judeţului, este şi conform normelor 

Uniunii Europene şi cerinţelor Uniunii Europene la care ne-am angajat, dar am teama că 

acele localităţi nu se vor racorda la canalizare. Asta-i clar! Iar apa pe care o vor folosi, 

vor găsi fel şi fel de tertipuri să nu o plătescă sau să fure apă. Şi noi avem probleme foarte 

mari cu furtul de apă. Dacă observaţi şi în situaţia dinainte, producem dublu sau 

producem unu şi nu încasăm jumătate, nu facturăm jumătate. Deci aproape jumătate se 

fură sau se pierde. Preluarea de la noii membri a lucrărilor deja executate, fiecare şi-a 

executat în ultimii 6-7 ani, pe diverse proiecte naţionale, OG 28 şi fonduri proprii, diverse 

instalaţii de apă, aducţiune de apă şi tot. Ele au fost făcute pe plan local, pe o licitaţie 

făcută de nu ştiu cine. Apa Service, Operatorul Regional în cadrul proiectului pe care l-

am derulat are un nivel de cerinţe şi dacă nu sunt conform acestor cerinţe are două 

varinate: să nu le preia sau să le aducă le aducă la capacitate, la parametri. Exact ce-mi 

spunea domnul director, sunt localităţi în care l-a întrebat: şi cum faci clorinarea? Păi mai 

iau cu cana şi mai torn acolo. Lucrurile acestea nu au cum să mai reziste când ai un 

operator regional corect. Aria de acoperire vastă va atrage cheltuieli suplimentre de 

operare şi pentru care nu există facturarea plăţii de către noii membri. Şi la canalizare vă 

spuneam că nu există ceritudinea racordării la reţea a locuitorilor şi mai este o problemă 

mare, în momentul în care intră în ADI, trebuie să accepte preţul unic. Lucrul acesta li s-a 

spus sau nu li s-a spus. Noi am luat la vremea respectivă act de faptul că toţi primarii au 

zis: da, intrăm şi noi că o să ne facem cu bani europeni. Aşa este, dar noi plecăm acum de 

la un preţ de 2,7 lei/m
3
 plus TVA-ul, la care se mai adaugă 70% din acest preţ pentru 

canalizare, ne ducem la 5-6 lei/m
3
. Este puţin probabil ca o locuinţă de la ţară să suporte 

acest preţ şi ne vom trezi că o locuinţă sau comune întregi, nu vor plăti acest preţ. Noi 

acolo nu e nici o problemă, nu funcţionează, îi opreşte apa, are puţul, îi opreşte 

canalizarea are privata în spatele casei. Ce se întâmplă cu municipiul Giurgiu? Ce se 

întâmplă cu Mihăileştiul sau cu Bolintinul? Oraşe mari, care marea majoritate au 

canalizare şi apă şi au nevoie de acest lucru. Blocurile din oraş, nu poţi să laşi un 

municipiu. Atunci să susţinem. Ştiţi ce spune noua lege a serviciilor? Acolo unde preţul 

nu este susţinut de populaţie, comunitatea locală este obligată să acorde subvenţii. Dar 

vor acorda aceste primării care sunt sărace subvenţii pentru apă ca să asigure sursa 
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necesară să funcţioneze Apa Service? Vă spuneam, sunt de acord cu comuna Malu pentru 

că intră în aglomerarea Giurgiu şi aici nu e problemă. Dar, celelalte, vom avea o 

problemă în viitor. Eu vă mulţumesc că m-aţi ascultat! Vă rog să votaţi în consecinţă. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? Dacă nu mai sunt discuţii, supun la vot 

proiectul de hotărâre prezentat. Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

Stimaţi colegi, punctul 39 este cu decapitarea preşedintelui de şedinţă. Vă propun 

ca să sar peste acest punct şi să-l duc în zona 41 şi vă spun raţionamentul. Logica e destul 

de simplă: dacă vi-l supun acum dezbaterii şi votului, eu trebuie să plec de aici. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu! Nu, până nu se validează de către prefect. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mai avem pe ordinea de zi o informare privind 

analiza activităţii Direcţiei Poliţiei Locale a Municipiului Giurgiu şi a Apa Service. 

Trecem la punctul 39. 

 

Punctul 39: proiect de hotărâre privind aprobarea studiului  de oportunitate 

pentru delegarea gestiunii serviciului de salubritate în municipiul Giurgiu 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cineva din executiv să ne prezinte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Domnule preşedinte al Comisiei juridice, cred că 

vă face plăcere să mă auziţi vorbind şi colegilor dvs. le face o deosebită plăcere să mă 

audă vorbind. La începutul şedinţei v-am spus că în cadrul procedurii de concesionare a 

serviciului de salubritate, procedură care a fost aprobată în şedinţele trecute, mă refer la 

măturatul stradal. După finalizarea licitaţiei privind operatorul regional delegat de 

Consiliul Judeţean prin licitaţie publică pentru serviciul de salubritate şi colectare gunoi, 

acel contract pe care-l aveam noi, Primăria Giurgiu cu Financiar Urban încetează. Drept 

urmare, el era împărţit în două contracte sau în două capitole: unu – colectarea gunoiul 

menajer şi al doilea măturat stradal, stropit şi deszăpezire. Pentru faptul că ajungem la 

finalul, final, să sperăm că în octombrie se va finaliza această licitaţie că suntem obligaţi 

şi de ce ne-am angajat faţă de proiectul european privind groapa de gunoi de la Frăteşti. 

În acest moment ne vedem puşi în situaţia de a face o nouă licitaţie pentru măturatul 

stradal. Noi am demarat procedura de licitaţie, dacă nu mă înşel, a luat deja avizul de la 

ANRSC şi este pe site sau pe SEAP, nu ştiu.Mă tot uit la Serviciul de licitaţii. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Nu e. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Nu e. Urmează. Deci, e în procedură. În acest 

moment, complementar, trebuie aprobat studiul de oportunitate pentru delegarea gestiunii 

serviciului de salubritate. Aceasta este exact procedura de realizat! 

Domnul consilier Dinu Ionel: Alte discuţii? 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Nu ştiu, poate greşesc, dar studiul acesta de 

oportunitate privind delegarea trebuia făcut înainte. Acum e post factum şi la nivelul de 

cât de clară e legea, cred că puteam să facem studiu de oportunitate dacă era necesar şi 

prin compartimentele noastre. Eu aşa cred, că nu suntem obligaţi să facem studiu, de 

vreme ce lucrurile sunt clare. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Noi nu cheltuim bani. L-am făcut  de către noi şi-l 

aprobăm astăzi. 
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Domnul consilier Bălănean Viorel: Atunci e ok. Nu e nici o problemă, dar era bine 

înainte. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Niciodată nu-i târziu. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 40: proiect de hotărâre privind aprobarea Bugetului de împrumuturi 

interne pe anul 2015 şi a Listei de investiţii aferente 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Discuţii? 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Cineva din executiv să ne prezinte 

câteva date. 

Doamna Ionete Ralica: Este vorba de aprobarea bugetului de împrumut. Vedeţi în 

material  a fost aprobat acest împrumut de trezorerie în sumă de aproximativ de 58 

miliarde de lei şi bineînţeles conform reglementărilor legale a fost nevoie de aprobarea 

acestui buget de împrumuturi. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Adică unde se duc banii efectiv. Este pentru cel 

care deja este aprobat. Deja avem de la Comisia Naţională de Avizare a Împrumuturilor 

aprobarea şi acum trebuie să mergem la finanţe cu lista investiţiilor unde se duc banii 

aceştia. Dacă observaţi în material avem convenţia de împrumut care deja ne-a 

comunicat-o Ministerul de Finanţe. E o procedură şi aici se duc exact sumele de bani, 

unde se duc banii respectivi. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Domnule primar, aici aveţi mai multe 

categorii de lucrări, valorile sunt consistente, noi aprobăm ceva din 58 de miliarde? 

Domnul primar Barbu Nicolae: I-aţi aprobat. S-au aprobat de dvs., s-au aprobat şi 

de către guvern, acum decât le trecem în listă. Ce bani ne-a aprobat guvernul, mai trecem 

o dată în listă. 

Domnul consilier Spoială Slav Gheorghe: Deci, noi i-am aprobat deja, dar au fost 

concentrate într-o hotărâre de Consiliu. 

Domnul primar Barbu Nicolae: Da, tot. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Cine este pentru? 18 voturi pentru. Împotrivă? 

Abţineri?  

 

Punctul 41: proiect de hotărâre privind aprobarea alegerii preşedintelui de 

şedinţă al Consiliului Local al Municipiului Giurgiu, pe perioada septembrie - 

noiembrie 2015 
 

Domnul consilier Dinu Ionel: Propuneri, vă rog! 

Domnul consilier Vladu Alexandru: Propun pe domnul consilier Gâdea Gheorghe. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Mai sunt şi alte propuneri? Cine este pentru? 18 

voturi pentru. Împotrivă? Abţineri?  

 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Este vorba de luna octombrie când se împlinesc 

420 de ani de la Bătălia de Giurgiu. Are executivul în vedere organizarea unor 

evenimente? Mă gândesc că e prea târziu în luna septembrie să mai aprobăm. 



 29 

Domnul primar Barbu Nicolae: Cred că este bătălia de la Călugăreni. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Bătălia de la Călugăreni o serbează duminică. 

Una-i una şi octombrie e altceva. 

Domnul Peţanca Virgil: Extensia este judeţeană, noi suntem locali. Nu am 

prevederi pentru aşa ceva, orientarea noastră este la nivel de comunitate locală. Consiliul 

Judeţean să ia în calcul un asemenea eveniment. 

Domnul consilier Bălănean Viorel: Păi, Giurgiu ca şi teritoriu, mă rog, limitele 

cuprind inclusiv.... 

Domnul Peţanca Virgil: Domnule consilier, sunt două lucruri total separate. Este 

Centrul Cultural Local, extensia noastră este locală şi predominant gândim ceea ce este în 

interesul comunităţii noastre, ceea ce este la nivel judeţean, să fie la Consiliul Judeţean. 

Domnul consilier Dinu Ionel: Declar şedinţa închisă. 

 

Şedinţa se încheie la ora 11
46

. 
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